
Beste gemeenteraad, 

 

Ik wil nogmaals mijn zorg uitspreken over t eventueel plaatsen van tijdelijke woningen op de 

zomerzorgerlaan voor statushouders. Ik woon daar om de hoek en toen deze bewoners nog op de 

dennenheuvel waren geplaatst, ben ik regelmatig lastig gevallen. Dit zal mijn gevoel van veiligheid 

enorm aantasten als er hier statushouders worden geplaatst, en ik denk dat veel omwonenden er 

hetzelfde bij voelen.  

 

Daarnaast is dit veld juist 1 van de enige open velden voor sportgelegenheid en daardoor ook van 

groot belang voor de buurt. 

 

Ik persoonlijk vind het plaatsen van statushouders langs de randweg een veel betere optie 

 


